



Göteborgs och Bohusläns Biodlardistrikt

Protokoll styrelsemöte 2, 2025-03-10 över Teams

Närvarande: Andreas Löfgren, Benny Johansson, Hans Forsberg, Karin Gustavsson, Lillemor Bulukin, Stefan Arvidsson

Frånvarande: Karin Söderlund

Plats: Digitalt via Teams

1. Mötet öppnades
2. Dagordningen fastställs
3. Som justerare valdes Lillemor Bulukin
4. Föregående mötesprotokoll. Lades till handlingarna.
 - Digital justering fungerade bra
 - Status seniorer utan medlemsavgift, vi kallar dem seniorer, upp till lokalföreningarna att sköta detta.
 - Lillemor blir med i SLU undersökning, om bin och etik.
5. Ekonomi
 - Ansökan föreningsbidrag Orust Biodlarförening. Karin G deltog ej i beslut på denna punkt. **Beslut:** Vi betalar 5000:- i bidrag för detta, mot redovisande av kvitto.
6. Styrelsens arbete 2025
 - a. Vi tittade på årshjulet, vi har dock inte lagt upp det på Google drive ännu. Stefan A ordnar detta innan nästa möte.
 - b. Checklista inför arrangemang. Lillemor B har gjort ett förslag som vi gick igenom. Checklisten (eller en variant av den) kommer användas vid framtida arrangemang.
 - c. Status om användande av drive-funktion, Stefan A lägger upp den innan nästa möte.
 - d. Status om kommunikationsstrategi finns på Google Drive? Stefan A gör detta till nästa möte.
7. 5 ombud till Riksförbundsmötet i Jönköping 5-6 april är anmälda. Från styrelsen kommer Benny, Lillemor och Hans, från Stenungssunds biodlarförening kommer Pethrus Karlsson och från Västra Frölunda biodlarförening kommer Sigurd Sonderegger. Ersättare Peder Adamsson kommer från Skee biodlarförening. Samordning resa riksförbundsmöte, några samåker med bil. Hans samordnar.
8. Uppföljning av årsmöte – Status på protokollet, det pågår justering.
9. Kallelse från Studieförbundet Vuxenskolan att närvara på årsmöten
 - SV Väst, 25 mars Bokenäset, 3 ombud, Hans F kommer att delta.



Göteborgs och Bohusläns Biodlardistrikt

- SV Göteborgsregionen SO + 7-h 27 mars Mölndal 3 ombud
Karin S kommer att delta
- SV Göteborg 27 mars Redbergsteatern 3 ombud
- Regionsstämma Västra Götaland 28 april, Vara FHSK 2 ombud
Hans F kontaktar Partille, Göteborg, Hisingen och Västra Frölunda
lokalföreningar och informerar om att möjligheter finns att delta i dessa
årsmöten (det enda vi begär i gengäld är en återkoppling från mötet).

10. Genomgång av genomförda aktiviteter

- Genomgång av medlemsregistret – digitalt med Joppe på förbundet 3 mars, det var en bra genomgång.

11. Planering och ansvar inför kommande beslutade aktiviteter

- Genomgång med distriktets medlemmar av förbundsmötets agenda 19 mars. Vi skickar ut handlingarna via mail till styrelserna när handlingarna kommer. Inget har ännu kommit från förbundet utöver det som finns i senaste bitidningen.
- Svärmfångarträff 29 mars. Vi har 9 anmälda (en till på ingång). Det finns 50 st i distriktet. **Beslut:** Vi breddar underlaget genom att fråga granndistriktet: Norra Älvsborg, Sjuhärad, Halland och Skaraborg. De får delta på samma villkor som våra egna medlemmar.
- Digital träff med distriktets bihälsoansvariga – Ann-Britt berättar om mindre, kortare och fokuserade studiecirklar 2 april över Teams. Vi har 6 anmälda idag. Vi gör en påminnelse, önskvärt är att få med minst en person per lokalförening. Vi noterar också att flera lokalföreningar saknar bihälsoansvariga.
- Förtroendevalda-träff i 12 april, Eva Tisell behöver säkras att hon kan vara med. Ebba kommer vara med. På denna aktivitet bjuder Vuxenskolan på lokalhyran.
- Fler produkter ur bikupan – Susanne Forsman skjuts fram till sommarmötet eller hösten.
- Sommarmöte hos Södra Inland 2025. 16 augusti – Arbetsgrupp från styrelsen; Karin G, Benny, Lillemor och Hans. Efter kontakt med Morgan Hedman: vi kan välja och föreslå ett lämpligt datum för en träff. Hans samordnar detta.

12. Önskade och planerade framtida aktiviteter under 2025

- **Apimondia 2025** på Bella Center i Köpenhamn
Offert från Jörlanda Buss 32000:- inkl vägavgifter. 50-57 personer. **Beslut:** Vi subventionerar så att biljettpriset för resan ToR blir 250:-. Utresa onsdag 24 september, återresa 25 september. Lillemor formulerar förslag till inbjudan.

13. Rapporter

- Förbund/ granndistrikt / föreningar
Distriktet Norra Älvsborg, Björn Rosén har kontaktat Hans F och de har etablerat en kontakt.



Göteborgs och Bohusläns Biodlardistrikt

14. Övriga frågor

15. Nästa styrelsemöte är 15 april digitalt. 18:30 till 20:00.

16. Mötet avslutas

Vid protokollet Andreas Löfgren

Hans Forsberg – Ordförande

Justeras – Lillemor Bulukin